



DAGSORDEN TIL BESTYRELSESMØDE

Aalborg Styrkeløfter Klub

Torsdag d. 02.07.26

Skydebanevej 9, 9000 Aalborg



Til stede:	Formand: Jakob Kristensen Næstformand: Karsten Møller Kasserer: Laura Svante Sekretær: Michael Madsen Bestyrelsesmedlem: Frederik Hinze suppleant: Jonathan Pedersen
Fraværende:	Suppleant: Anton Egholm
Referent:	Sekretær: Michael Madsen

Dagsordenen		
1. Meddelelser		
-		
2. Punkter til dagsorden		
2.	Titel	Kort uddybning
Ad. 1:	Regnskab og økonomi	Gennemgang af foreningens udgifter samt indtægter siden sidste møde.
Ad. 2:	Årshjul	Gennemgang af foreningens kommende arrangementer samt evaluering af afholdte arrangementer siden sidste møde.
Ad. 3:	Stævner	Gennemgang af stævner foreningens medlemmer har deltaget i siden sidste møde samt overblik over kommende stævner og deadline for tilmelding til disse.
Ad. 4:	Ansøgninger	Gennemgang af nye ansøgninger samt status på afsluttede ansøgninger siden sidste møde.
Ad. 5:	Opfølgning	Gennemgang af afsluttede sager siden sidste møde.
Ad. 6:	Nye sager	Mulighed for at i gang sætte nye sager.
Ad. 7:	Eventuelt	Eventuelle emner som falder udenfor overforstående punkter.
Ad. 8:	Næste møde	Aftale om næste mødedato.

3.	Titel	Referat
Ad. 1:	Regnskab og økonomi	- Der er truffet beslutning om nyt regnskabssystem og der skiftes til dinero. Laura er tovholder

Ad. 2:	Årshjul	- Sommerevent rykkes til september, da en stor del af klubbens medlemmer ønsker at deltage til JFM og dette kan begrænse deltagelse. Der sættes foreløbig dato d.19/9. Frederik er tovholder.
Ad. 3:	Stævner	- Der har været DM open og klubben havde 3 deltagere afsted, som alle gjorde god figur for klubben. Det ønske at klubben formår at sende flere medlemmer afsted til DM open næste år. Der kigges ind i dette løbende. Michael er tovholder.
Ad. 4:	Ansøgninger	- Der er oprettet ønskelister internt i bestyrelsen som skal anvendes til at få overblik over projekter der skal laves ansøgninger til og prioriteres punkter. Der laves ansøgninger over sommeren. Jakob er tovholder. Der afsættes separat møde til planlægning af nye projekter d.27/8 kl 18 - Der er oprette begivenhed til JFM klassisk trekamp herre, resterende JFM er der ikke komme invitation til endnu, hvorfor der ikke er oprettet begivenhed endnu på holdsport. Der oprettes snart begivenhed til AAK bænkpresstævne d.29/8
Ad. 5:	Opfølgning	- Der er nyt i sagen omkring dødløft platform. Der er kigget på konstruktionen og platformen bør kunne holde til at der anvendes jernskiver uden træpladen liggende øverst. Der er ved at blive hentet tilbud på nyt gulv derned til, da gulvet vil forventes at slide hurtigere. Bestyrelsen ønsker derfor at kende prisen på oftere udskiftning af gulvet, inden der gives frit lejde til løft med jernskiver. Derfor er reglerne forsat uændret. Karsten og Frederik er tovholder. - Der er i gang i anskaffelse af flere lodder til pull down. Dertil fremstiller Karsten løsning, så 1,75kg ændring forsat kan anvendes. Denne laves også til low row.
Ad. 6:	Nye sager	- Der er forslag om at oprette et ungdomshold i klubben, som er tiltænkt medlemmer i alderen 14-18 år. Dette er et tiltag der skal tiltrække flere medlemmer så klubben kan udbrede sporten og stille med deltager til sub junior stævner. Der kan kontakt til målgruppen gennem kommunale projekter. Jakob er tovholder. - Der skaffes ny hårtørrer til herrer omklædningen. Frederik er tovholder - Der er ved at blive lavet aftale med ny leverandør af shorts med klublogo. Sortiment udvides potentielt på sigt. Laura er tovholder - Der kigges på ny mulighed for ventilation i klubben. Karsten er tovholder.
Ad. 7:	Eventuelt	- Kommunen har set skader udvendigt på kvindernes omklædning og vi skal ikke gøre yderligere.
Ad. 8:	Næste møde	- Torsdag d.20/8 kl 18

